
Referat fra FAU-møte, onsdag 08.02.23 kl. 19.15. 

Til stede fra FAU: 

1.trinn; Rico Behlke 

2.trinn; Fravær 

3.trinn; Kristian Angen 

4.Trinn; Wenche Andersen 

5.trinn; Lilly Amundsen 

6.Trinn; Moa Maria From Kero 

7.trinn; vara Kristine Myrbostad 

8.trinn; Solveig Skjelbreidalen 

9.trinn; - Ine-Therese Pedersen også nestleder 

10.trinn; Stein Tore også leder 

VGS; Annika Bengtsson også referent 

Andre inviterte: 

Rektor Frode W Thorstad 

1. Rektor informerte:  

 

Rektor informerte at 9,45% av elevene på grunnskolen har registrert fravær.  

Noen foreldre velger å skrive ut sine barn ifra skolen, for siden å komme tilbake til skolen 

med sine barn. Regner man med de barna som har vært utskrevet i perioden er fraværet på ca 

11 % på grunnskolen.   

 

Rektors plan på foreldremøtet i forbindelse med det nye permisjonsreglementet som skal legges 

frem til politisk behandling i OKU- møte 7. mars er å informere om hva som er lovbestemt og 

hva som er det lokale handlingsrommet.  
 

Det er blitt gjennomført en undersøkelse på skolen via Utdanningsdirektoratet (som gjennomføres 

hvert år på skolene i Norge). Undersøkelsen er obligatorisk på 7. og 10. klassetrinn samt Vg1. 

Resultatene ifra undersøkelsen fikk Longyearbyen skole i slutten av januar. Skolen er i gang med 

å analysere resultatene, slik de gjør hvert år. I år får skolen dessverre få resultater ifra 

undersøkelsen, på grunn av nye og strengere nasjonale regler for anonymitet. Ettersom skolen er 

liten, er det dessverre mange spørsmål i undersøkelsen som det ikke går å få noe særlige resultater 

ifra. Tallene ifra undersøkelsen ligger åpent under Udir.no. I fremtiden skal det prioriteres 

nasjonalt med en ny type av denne undersøkelsen.  

Det er også blitt gjennomført en annen undersøkelse på skolen som heter «klassetrivsel», og den 

er ikke anonymisert.  



 

Skolen lyser ut ang. en ny avdelingsleder på skolen med oppstart 1. august. Anne Line Pedersen 

som hadde denne stilingen arbeidet sin siste dag som avdelingsleder 7. februar. Jo Tore Berg er nå 

vikar som avdelingsleder. 

 

Skolen driver nå med å kartlegge hvilke lærere som skal slutte på skolen og hvilke som skal bli. 4 

lærere er sikre pr dags dato at de skal slutte på skolen, og 17  lærere er usikre på om dem skal 

slutte eller fortsette på skolen pr. dags dato.  

 

Skolens regnskap som avsluttes nå er meget bra. Regnskapet er på ca 40,6 milijoner kr (uten 

lønninger). Skolen har i dette regnskapet et mindre forbruk på ca 560.000kr. Skolen er truffet 

meget bra med budsjetteringen for 2022. 😊 

 

Skolen er ikke kommet så langt med veilederen for foreldre med barn med særskilte behov. Det 

skal ev. lages egne overgangsordninger til videregående skole for de som var elever i 

Longyearbyen på grunnskolen. Overgangsordninger skal meldes til politikerne fremover. 

Ine-Therese Pedersen (Fau-representant ifra 9.trinn) spurte rektor om strategien angående 

GPTbot. Rektor svarte at strategien er å finne ut om hvordan det fungerer. Fra sentralt hold 

blir det strengere regler angående bruk av GPTbot. Eventuelt/ Innkomne saker:  

Natteravner i Longyearbyen: 

Vær snill og husk på at: Hver klasse fra 7 trinn og oppover 

har ansvar for å skaffe minst 10 natteravnvakter pr klasse. 

Det ble minnet igjen på dette Fau-møtet, om at Natteravnene 

fortsatt ikke er fått 10 st foresatte fra disse trinnene til å gå 

natteravn!  

Moa Maria From Kero er administrator for Natteravner i Longyearbyen.  

Fau diskuterte sammenstillingen av kommentarer ifra foreldre ang. permisjonsreglementet  

Fau diskuterte rundt et forslag ifra Fau leder ang. retningslinjer for tildelinger til klasser ifra 

kassen til Fau. Vi skal se igjennom disse retningslinjene for siste gang i neste Fau-møte.  

• Neste FAU møte holdes i glassgården på skolen onsdag 15. mars kl.19.15. 

 


